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Az unokámmal vagyok lefényképezve Izraelben. Nagyon szívesen vagyok Izraelben, de hogy ott
éljek? Az izraeli tempó nem zavar, de itt már megszoktam az életet, bár biztos tudnék élni
Izraelben is. Most voltam két hétig Izraelben, csodálatos volt. Szeretem azt az országot, nagyon
szívesen vagyok ott, és nagyon büszke vagyok Izraelre. A háború után először kételkedni kezdtem
a vallásban, de gyakorlom, mert megszoktam, és ez az életstílusom, de mindenki abban hisz,
amiben akar. A lányom vallásos, az unokáim is vallásosak, sokkal inkább, mint én. A fiúunokáim a
jeruzsálemi jesivában tanulnak. Az a véleményem, hogy egy zsidó embernek, aki ragaszkodik a
zsidósághoz, sokat kell tudnia a zsidó kultúráról és filozófiáról. Minden reggel elmegyek a
templomba. Gyakorolom magam ezekben a tudományokban, még mindig tanulok otthon, és
tanítok a zsinagógában zsidó ismereteket és zsidó gondolkodást.

www.centropa.org/hu/node/62177

https://www.centropa.org/hu/node/62177
https://www.centropa.org

